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Z A P I S N I K  

s IV. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 09. prosinca 2021. godine, s početkom u 12,00 sati  
 
 

Predsjednik Skupštine u 12,00 sati otvorio je IV. sjednicu Županijske skupštine, pozdravio 

članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu Orešković Brkljačić, Zamjenika 

župana Milana Uzelca, ravnatelje ustanova, izvjestitelje, pročelnike stručnih službi, predstavnike 

medija i ostale nazočne. 
 
Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova, IV. sjednici nazočno 27 članova i da se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 27 do 26 članova Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

 Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Milorad Delić, Vlatka Devčić - Stilinović, 

Mirjana Đević, Zlatko Fumić, Milan Knežević, Berislav Kostelac, Stjepan Kostelac,  Marijan Kustić, 

Robert Lilion, Ana Manjerović, Darko Milinović, Milan Mataija, Željko Nekić, Marko Prpić, Ivica 

Radošević, Sanja Rukavina, Vlatka Ružić, Sandra Šarić Samaržija, Margareta Škunca - Čepulo, 

Branislav Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav Tomljanović, Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 
 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine: Ante Dabo i Gordana Vrkljan – ispričali 

izostanak. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Milan Uzelac – Zamjenik župana, Gordana Pađen – 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Župana i Županijske skupštine, Ana Rukavina Stilinović – 

pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, Mira Jurišić - pročelnica Upravnog odjela za financije i 

javnu nabavu, Valentina Zdunić – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Sanja 

Vladetić – zamjenica pročelnice Upravnog odjela za poslove Župana i Županijske skupštine, 

Jadranka Pejnović – zamjenica pročelnika Upravnog odjela za graditeljstvo, zaštitu okoliša i prirode 

te komunalno gospodarstvo, Luka Matijević – ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije, Sandra Čubelić – ravnateljica Opće bolnice Gospić, Dubravka Jakšetić – ravnateljica Doma 

zdravlja Gospić, Hermina Rznić – ravnateljica Doma zdravlja Otočac, Mira Nekić Lopac, ravnateljica 

Doma zdravlja Senj, Zoran Vidas – ravnatelj Doma zdravlja Novalja, Ivan Furlan – ravnatelj Doma 

zdravlja Korenica, Ružica Čanić – ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije, 

Martina Brmbolić – ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije, Ivan Bronzović – 

ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Ličko-senjske županije, Petar Butorac – predsjednik 

Županijskog savjeta mladih Ličko-senjske županije te Nikola Došen, Katica Milinković, Petra Uzelac 

i Mandica Rukavina – službenice Upravnog odjela za poslove Župana i Županijske skupštine.  
 

Podnošenje Izvješća Mandatnog povjerenstva 

Predsjednik Mandatnog povjerenstva Ivan Bižanović izvjestio je članove Županijske 

skupštine da je Kandidacijska lista HDZ-HSS-HSU-HBS (koalicije) umjesto zamjenice člana 

Županijske skupštine Ličko-senjske županije Ivanke Krmpotić, koja je dostavila zahtjev za stavljanje 

u mirovanje mandata zamjenice člana Županijske skupštine, iz osobnih razloga 08. prosinca 2021. 

godine za zamjenika članice dogovorno odredila Josipa Brozičeviča, neizabranog kandidata s 

kandidacijske HDZ-HSS-HSU-HBS (koalicije) i da su ispunjeni svi zakonski uvjeti za početak 

njegova mandata. 

 

 Novoizabrani član Skupštine Josip Brozičević je zajedno sa članovima Skupštine: Miloradom 

Delićem, Mirjanom Đević i Robertom Lilionom, koji zbog održavanja elektronske sjednice nisu 

mogli položiti prisegu, pred Predsjednikom i članovima Skupštine položili su prisegu.  
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Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili Tomislav Zrinski, Sandra 

Šarić Samaržija, Sanja Rukavina, Martina Tenžera, Darko Milinović, Ana Manjerović, Željko 

Nekić i Vlatka Devčić – Stilinović. 

 

T. Zrinski je istakao da je tema njegovog prvog pitanja izgradnja hidroelektrane Kosinj 2, 

koju je Vlada RH proglasila strateškim projektom, a vrijednost investicije svima nam je dobro 

poznata. Ne treba ni govoriti koliko bi realizacija ovoga projekta značila za lokalnu zajednicu. 

Međutim, svaka medalja ima dvije strane pa tako i ovaj projekt. Putem medija, vrlo stidljivo, moglo 

se čuti o prosvjedu stanovnika kosinjske doline, uz sudjelovanje različitih struktura, od branitelja do 

crkve. Nakon toga je kontaktirao pojedine poznanike i mještane Kosinja da sazna pravu istinu. Rekli 

su mu da ih nitko nije kontaktirao i da nemaju nikakvih informacija o ovom projektu, iako će 

realizacija doslovno ići preko njihovih leđa. 

U Perušiću je pri završetku stambena zgrada s namjenom za iseljene ljude iz Kosinja, 

međutim neće dobiti vlasništvo, nego stanarsko pravo. 

Upitao je Župana gdje je kosinjski čovjek u ovom strateškom projektu i hoće li se netko i 

njima napokon obratiti? 

Drugo pitanje se odnosilo na strateški projekt Sveto brdo, kojeg je HDZ godinama 

najavljivao, kao i 1600 novih radnih mjesta. 

Upitao je Župana koliko je do sada ljudi zaposleno i koliko smo blizu obećanih novih 1600 

radnih mjesta? 

Župan je, što se tiče hidroelektrane Kosinj 2, istakao da će T. Zrinski  dobiti pisani odgovor, 

zato jer se pitanje ne odnosi na Ličko-senjsku županiju nego na HEP. 

Naravno da ga je Vlada RH proglasila strateškim kapitalnim investicijskim projektom, čija 

vrijednost iznosi cca 5 mlrd kuna, što je najveća strateška investicija u RH u ovome trenutku. 

Što se tiče stanovnika Kosinja, upoznati su da je na podrčju Općine Perušić u zadnje dvije 

godine otvoren HEP-ov ured. Ured je aktivan, konstantno radi i zajedno sa imovinsko-pravnom 

službom Županije stupilo se u kontakt s većinom vlasnika zemljišta. Vrata ureda su stalno otvorena 

kako bi lokalno stanovništvo moglo doći do informacija. 

Nije istina da stanovništvo Kosinja ne zna za taj projekt, čitava država zna da je investicija u 

tijeku, koja je u stvari započela prije cca 40 godina, studije utjecaja na okoliš počele su se raditi 2012. 

godine i taj projekt je aktivan već 10-ak godina. Posljednje dvije godine radi se na pristupnim 

cestama. Uloženo je nekoliko stotina milijuna kuna u strategije utjecaja na okoliš, utjecaja na ljude i 

prirodu  itd., koje su prošle i usvojene su od resornog ministarstva. Osigurana su dodatna sredstva i 

za izgradnju pristupnih cesta te su trenutno u izgradnji dvije pristupne ceste. U tijeku je kapitalna 

investicija vezana za stambeno zbrinjavanje, što nije uvjet da ti stanovnici moraju biti smješteni u 

tim stambenim zgradama, već će im biti ponuđena alternativna mogućnost smještaja u stambenim 

zgradama, uz druge mogućnosti otkupa zemljišta ili alternativnim smještajima u drugim 

područjima Općine Perušić. 

Investicija je definitivno razvojna i podići će cijelu Županiju, da ne govorimo o energetskoj 

neovisnosti RH i smanjenju uvoza električne energije na tržištu električne energije iz EU, što će 

dugoročno utjecati i na cijene električnih energenata na području cijela RH. 

Što se tiče projekta Sveto Brdo, Župan je odgovorio da to nije projekt HDZ-a, već je to bio 

projekt neovisnog načelnika Općine Lovinac, tako da HDZ s istim nema ništa. 

T. Zrinski je dodao da očekuje pisani odgovor iz HEP-a i da nije dobro da se otvorio ured 

HEP-a i da se čeka da ti ljudi tamo dolaze. Župan bi također trebao otići na teren susresti se s tim 

ljudima, budući ima informaciju da nisu svi došli do tog ureda. 

Što se tiče Svetog brda, istakao je da je već dugo u Skupštini te se od 2009. godine proteže taj 

projekt s kojim se HDZ hvali svaki put kada su lokalni izbori. 

Zamolio je za pisani odgovor i na ovo pitanje da vidimo što je s tim projektom, je li stao i 

zašto ili je možda zaposleno 1600 ljudi. 



 

 

3 

 

S. Š. Samaržija je upitala Župana jesu li u Proračunu predviđena sredstva za sportske 

klubove i sportaše koji nisu članovi Sportskog saveza ali djeluju u Ličko-senjskoj županiji? 

Župan je zamolio pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti V. Zdunić da 

odgovori. 

V. Zdunić je istakla da su sredstva za programe klubova i sportaše u Proračunu za 2022. 

godinu osigurana kroz Program javnih potreba u sportu, koji se donosi u cjelini. 

Što se tiče sredstava za klubove ili sportaše koji nisu članovi Zajednice, u ovome prijedlogu 

Proračuna za 2022. godinu nisu predviđena posebno izdvojena sredstva. 

S. Š. Samaržija je zamolila pojašnjenje zašto sredstva nisu predviđena, budući su u 

prijašnjem proračunu bila osigurana jer i ti ljudi moraju nekako funkcionirati. 

Župan je istakao da će pojašnjenje dobiti u pisanom odgovoru. 

D. Milinović se javio za riječ i istakao da na govornicu ne može nitko doći dok ne dobije 

suglasnost predsjednika Skupštine. Vijećnici imaju pravo postavljati pitanja Županu i njegovim 

zamjenicima. Zamolio je Župana da ne krši Poslovnik jer u njegovo ime ne može odgovarati 

pročelnik. Ako ne zna odgovor na pitanje, što je i normalno, dostavlja pisani odgovor, a ne da 

proziva tko će odgovoriti na njegovo pitanje. 

Predsjednik Skupštine je istakao kako je mišljenja da pročelnici imaju pravo dati odgovor i 

da je interes i javnosti i svih vijećnika i vijećnica da dobiju pravi odgovor. Upozorio je D. Milinovića 

da ne koristi govornicu za neke druge svrhe, a i sam Župan je rekao da će dati pisani odgovor. 

S. Rukavina je istakla da se njeno prvo pitanje tiče ruralnog razvoja, budući je naša Županija 

100% ruralna. Prije mjesec dana osnovana su dva FLAG-a za kopneno područje, koja će povlačiti 

sredstva iz Operativnog programa za pomorstvo i ribarstvo. U tim inicijativama, koje su se 

događale pod patronatom županija, sudjelovala je samo jedna jedinica lokalne samouprave s 

područja naše Županije. 

Upitala je Župana kako je moguće da se Ličko-senjska županija nije uključila u osnivanje 

kopnenog FLAG-a, budući su time oštećene sve jedinice lokalne samouprave jer neće moći povlačiti 

sredstva iz tog Programa iz kojeg se mogu financirati različiti gospodarski i projekti zaštite okoliša 

vezano za ribarstvenu zajednicu i vodno dobro te projekti jedinica lokalne samouprave. 

Tu je posebno oštećen Grad Gospić i Općina Donji Lapac, koja se nalazi uz jednu od 

najljepših rijeka Unu. Također je oštećena i Općina Gračac, gdje se nalazi jedno od velikih 

ribogojilišta pastrve i koja se nalazi u sklopu LAG-a Lika. 

Zanima je kako je moguće da se Ličko-senjska županija nije u cjelovitosti aktivirala i 

priključila toj inicijativi i što će Župan poduzeti da se taj minus ispravi, budući smatra da je to od 

interesa za sve gradova i općine, a posebno za Grad Gospić i Općinu Donji Lapac. 

Drugo pitanje se odnosi na sudjelovanje službenika i Župana i predsjednika Skupštine kao 

političara u izradi strateških dokumenata koje su cijelu prošlu godinu provodili Ministarstvo 

regionalnog razvoja i EU fondova. 

Upitala je Župana može li reći koja je tri prioriteta Ličko-senjska županija uspjela ugraditi u 

te dokumente? 

Ima kolege po radnim skupinama koji su joj rekli da bilo dobro da je Ličko-senjska županija 

sa svojim predstavnicima bila aktivnija u tim tijelima. Je li bila aktivna ili nije jako je teško reći i zato 

je interesira koja su to tri projekta koja ćemo zastupati u Zagrebu i u EU. 

Treće pitanje tiče se Provedbenog projekta Župana za vrjeme mandata od 2021. – 2025. 

godine, sukladno zakonskim i strateškim okvirima. Rok koji je trebalo poštivati za donošenje te 

odluke bio je 120 dana od stupanja na mandat. Vidjela je da je Župan u rujnu donio Odluku o 

pokretanju tog postupka i da bi trebao biti donesen do sredine prosinca. Koliko joj je poznato 

Provedbni program je dokument koji treba prethoditi proračunu. U njemu se navode strateški 

dokumenti, strateški projekti te očekivani rezultati i indikatori. Osobno smatra da je to 

birokratiziranje političke osobe i dužnosnika da se pretvara u ćatu koji ispunjava kućice, ali ako je to 

država tako zamislila i Sabor usvojio, onda bi to trebalo poštivati. 
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Upitala je Župana je li donio taj dokument, budući ga nije našla objavljenog? 

Rečeno je da ga pokreće i ako nije može li reći koji su najznačajniji projekti iz njegovog 

budućeg Provedbenog programa obuhvaćeni Proračunom, budući bi ovaj Proračun morao 

proizlaziti iz Provedbenog programa. 

Problematično je i to što Župan nema stabilnu, potpisanu koalicijsku većinu, tako da ne 

znamo koji projekti su njegovi projekti i HDZ-a, njihovih koalicijskih partnera sa liste i ostalih 

članova Skupštine. To je jako loše i smatra da javnost treba znati tko je većina, koje projekte zastupa 

i koje smjernice će imati u budućem djelovanju. 

Župan je odgovorio S. Rukavini da se ne boji za većinu, što će i pokazati prilikom 

izglasavanja Proračuna i ostalih točaka. 

Što se tiče FLAG-a, naravno da surađuju sa svim resornim ministarstvima.  Uključeni su i u 

kontaktima su kroz Ured za gospodarstvo Ličko-senjske županije, a isto tako su kontaktirali i sa 

jedinicama lokalne samouprave. Iste mogu samostalno djelovati te nominirati i aplicirati na 

pojedine projekte, a Ličko-senjska županija im može biti suport. 

Što se tiče sudjelovanja službenika i političara u izradi strateških dokumenata, Župan je 

odgovorio da je S. Rukavina naglasila da se pitanje odnosi na prošlu, 2020. godinu, tada nije bio 

Župan i to pitanje bi trebala postaviti bivšem Županu D. Milinoviću.  

Što se tiče Provedbenog projekta 2021. – 2025. godine, Župan je istakao kako nije istina da 

treba biti donesen prije proračuna. Naglasio je da će isti biti donesen do 31.12.2021. godine, a što se 

tiče bitnijih projekata u kontaktu su sa svim resornim ministarstvima. 

Od projekata je naveo projekt koji je pokrenut i u prošlom sazivu Skupštine, Razvojni centar 

Ličko-senjske županije, zatim Hrvatsku tematsku mrežu za razvoj poduzetnika i samozapošljavanje 

u kojoj je Ličko-senjska županija jedan od partnera sa 2.934.000,00 kuna, nova rampa u luki Stinica, 

koja je kapitalni investicijski projekt vrijedan 76 mil. kuna, mehanizam za oporavak i otpornost u 

vrijednosti 337 mil. kuna, razvoj cikloturizma 500.000,00 kuna, ulaganja u suradnji s Vladom RH i 

upravnim poduzećima za aglomerizaciju Plitvičkih Jezera 2022. – 2023. u vrijednosti 484 mil. kuna, 

projektiranje Ličke Jasenice u iznosu od 10 mil. kuna i Korenice u iznosu od 28 mil. kuna. 

Što se tiče ulaganja u infrastrukturu na pomorskim dobrima, imamo ulaganja u Lučku 

upravu Senj u vrijednosti 96 mil. kuna, luka Stinica 18 mil. kuna, luka Senj 25 mil. kuna, luka 

Karlobag i Barić Draga 16 mil. kuna, gdje je je u realizaciji prva faza vrijedna 4 mil. kuna, zatim 

Lukovo u vrijednosti 10 mil. kuna, Starigrad 8 mil. kuna i Sveti Juraj 10 mil. kuna. Trenutno su u 

realizaciji pojedini projekti u Lučkoj upravi Novalja u vrijednosti 200 mil. kuna, od toga u luki 

Žigljan u vrijednosti od 74 mil. kuna, luka Novalja 7 mil. kuna, u ribarskoj luki 35 mil. kuna, luka 

Metajna 16 mil. kuna, luka Novalja 60 mil. kuna i luka Tovarnele 8 mil. kuna. 

Što se tiče pojedinih subvencioniranja od strane Ličko-senjske županije, Župan je istakao 

subvencioniranje za kredite u iznosu od 130.000,00 kuna, bespovratne potpore u iznosu od 

300.000,00 kuna, za „Jesen u Lici” osigurana su sredstva u iznosu od 800.000,00 kuna, bespovratne 

potpore poljoprivrednicima u iznosu od 500.000,00 kuna, izrada strateških razvojnih dokumenata u 

iznosu od 440.000,00 kuna, povrat duga po kreditima iz udruženih sredstava Ministarstva 

poljoprivrede u iznosu od 400.000,00 kuna, Centar za razvoj brdsko-planinske poljoprivrede u 

iznosu od 650 mil. kuna i Program poticanja novih oblika turizma i zeleni turizam u iznosu od 

134.000,00 kuna.  

Župan je istakao i ulaganja u pomorska dobra u iznosu od 1,9 mil. kuna. Do kraja godine 

očekuju raspodjelu ostvarenog viška, dodatnih 1 mil. kuna za financiranje linijskog prijevoza 

putnika, koji će do kraja godine biti potpisan u vrijednosti od 12,6 mil. kuna, zajedno sa 

Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture. 

U suradnji sa resornim ministarstvima pokrenuti će i druge projekte, ovisno o usuglašavanju 

sa Europskom komisijom. Kao što je naglasio premijer i Vlada RH, naša Županija če imati poseban 

paket, uz sve to svrstani smo u Jadransku regiju, gdje ćemo imati subvencije u iznosu od 40%, a 

budući imamo manje od 12 stanovnika/km2, dobit ćemo i dodatnih 10%. 
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Kao što se moglo čuti i iz medija, imamo izvrsnu suradnju sva 4 grada i 8 općina, održane su 

dvije službene koordinacije i jako puno neslužbenih. Zajedno posjećuju ministre i resorna 

ministarstva, tako da nema podjela između Župana, gradonačelnika i načelnika i sigurno će do 

2025. godine ostvariti još puno projekata. 

Što se tiče ostatka odgovora, poslati će ga u pisanom obliku. 

S. Rukavina se zahvalila na odgovoru, koji je po njenim riječima iscrpan i dosadan. Naglasila 

je da je Župan vješti fiškal, budući je iskoristio njezin lapsus, gdje je mislila na ovu godinu koja će 

trajati još 20-ak dana. Mišljenja je da nije u interesu građana da hvata ljude doslovno za riječ, a 

pitanje će ponovno postaviti sljedeću godinu. Smatra da Župan ne zna koja su to tri prioriteta, jer da 

zna odgovorio bi bez obzira što se krivo izrazila. 

Što se tiče LAG-a i FLAG-a, one jedinice lokalne samouprave koje nisu uključene u FLAG ne 

mogu se javiti na natječaj, tako da Grad Gospić i Općina Donji Lapac neće moći koristiti ta sredstva, 

osim ako se na neki način ta situacija ne ispravi. Govori u ime onih ljudi koji bi mogli povući 

sredstva, a tu je i naša Javna ustanova za zaštitu prirode. 

Što se tiče provedbenog programa, lijepo piše u zakonu da su dužnosnici bili obvezni 

donijeti isti 120 dana od stupanja na mandat. Pokazalo se da mnogi to nisu bili napravili pa se taj 

rok prolongirao. Ako se netko sprema za ozbiljnu funkciju, napisao politički program i pobijedio, 

očekujemo da neće ljeto provesti na moru, nego pripremiti cijelu stvar. 

Iz Županovog odgovora nije shvatila koje ćemo smjernice imati iduće četiri godine, osim da 

ćemo provesti program razvoja županijskih i lokalnih luka od županijskog i lokalnog značaja, što je 

program izrečen u Ministarstvu mora, prometa i infrastrukture prije tri godine. 

M. Tenžera je naglasila da su njena pitanja Županu vezana za poljoprivredu. Zakon o 

poljoprivrednom zemljištu donesen je 2018. godine, gdje su jedinice lokalne samouprave bile dužne 

u roku od tri mjeseca donijeti Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. Ukoliko to ne 

učine, Županija je bila dužna u roku od mjesec dana donijeti taj isti Program. 

Upitala je Župana jesu li svi gradovi i općine u Ličko-senjskoj županiji donijeli taj Program i 

jesu li raspisali natječaj? 

Zanima je i koliko je hektara poljoprivrednog zemljišta razminirano po katastarskim 

općinama u našoj Županiji i koliko je tog zemljišta dano u zakup? 

Nadalje je istakla da je u tijeku  izrada Zakona o komasaciji te je Ministarstvo poljoprivede u 

listopadu objavilo javni poziv za komasaciju. Poziv je upućen županijama, gradovima i općina. 

Provedba je sufinancirana sredstvima  iz EU. 

Upitala je Župana na koji je način Županija sudjelovala u ovom projektu, je li se javila za 

određeno komasacijsko polje i ako nije, zašto nije? 

Župan je istakao da će odgovore u svezi zakupa poljoprivrednog zemljišta i komasacije 

dobiti pisanim putem, budući se moraju pregledati podaci u svezi istoga. U kontaktu su sa 

Ministarstvom poljoprivrede i Hrvatskim šumama da vide koliko je zemljišta dano u zakup. Koliko 

mu je poznato u svezi poljoprivrednog zemljišta i primanja poticaja ima zlouporaba, osobno nije niti 

jedan takav ugovor lobirao niti potpisao, a za prethodnike ne jamči. 

M. Tenžera se osvrnula na novi Zakon, koji je bio u Saboru na prvom čitanju. Kada isti stupi 

na snagu, jedinice lokalne samouprave biti će dužne u roku od tri mjeseca raspisati natječaje za sva 

zemljišta. Ukoliko se to ne napravi, izgubit će sva sredstva od zakupnine, s tim da Županija s novim 

Zakonom neće imati više nikakve obveze. 

D. Milinović je istakao da je mislio nešto pitati, međutim vidi da se Župan ne snalazi kod 

niti jednog ozbiljnijeg pitanja i izlaz je u tome da odgovori pisanim putem. Zato će se poslužiti 

citatima, neće ništa stručno pitati jer vidi da Župan još nije ušao u problematiku.  

Citirao je: „Nisam htio da pomognem Dadi Milinoviću, niti malo, ali sada mogu reći da 

imamo HDZ Župana Ličko-senjske županije, koji obožava Franju Tuđmana, Stipu Mesića, Ivu 

Josipovića i kojega sam ja stavio na listu SDP-HNS-a 2013. godine. Bolje mu je da bude pametan“. 
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D. Milinović je naglasio da to ne govori on, nego tadašnji predsjednik SDP-a Ličko-senjske 

županije, s kojim je sadašnji Župan vojevao protiv HDZ-a. 

Nadalje je citirao: „Koga se ja trebam bojati? Bandita? Nećete nas istjerati iz Gospića, bando 

jedna“. Po riječima D. Milinovića, frontmen Vesne Pusić je to govorio o HDZ-u, kojem je sada na 

čelu, a isti banditi sjede u HDZ-u, samo je on bio predsjednik. 

Upitao je Župana je li se zahvalio Nikoli Marasu što je kao frontmen Vesne Pusić tukao po 

HDZ-u? Misli da na to može dobiti odgovor. 

Nadalje je citirao: „Tko je Ernest Petry? Tatin vojnik, koji prima metke za one koji su na 

vlasti, a stranke mijenja kao čarape“. To na svom portalu piše 11.7.2019. godine „gospodin 

glasnogovornik“, koji po sudskim presudama duguje državi određene svote i koji sada Župana diže 

u nebesa. 

Upitao je Župana plaća li „glasnogovornika“, plaća li portal koji je pod ovrhom i na koji 

način ga plaća? 

Nadalje je D. Milinović istakao da se bliže blagdani te citirao E. Petrya, tadašnjeg direktora 

Elektrolike i njegovo hrabro blagdansko razmišljanje: „Ne mogu da ne napišem da mi se uplitanje 

crkvenih vjerodostojnika u dnevno politički život ne sviđa“. Po njegovim riječima sadašnji Župan je 

to govorio kao frontmen V. Pusić.  

Upitao je Župana hoće li se obratiti poslanicom Župana i uputiti isprike biskupima, hoće li 

istupiti kao frontmen V. Pusić ili frontmen Kapulice“? 

Župan je odgovorio riječima: Bivši Župane, bivši ministre, bivši predsjedniče HDZ-a Ličko-

senjske županije, bivši, bivši i dalje bivši. Istakao je da je ponosan što je osnivao mladež HDZ-a, dok 

je D. Milinović bio Titov omladinac, član SKOJ-a, pomlatka Komunističke partije u Gospiću. Sto se 

tiče riječi i prozivki D. Milinovića, to su totalne neistine. Bio je nezavisni kandidat za Župana i 

naravno da se obratio riječima protiv bandita koji su pokrali Županiju. Vrlo vjerojatno institucije 

imaju dokumentaciju pa će se u dogledno vrijeme i nešto više saznati. 

Što se tiče primanja metaka, Župan je istakao da nikada nije ljude gurao ispred sebe da ga 

štite i što je mislio uvijek je i rekao. 

Predsjednik Skupštine je zamolio da se govornica ne koristi za osobne obračune i da se 

spuste tenzije. 

Župan je dodao kako mu nikada nije trebala ničija zaštita da nekoga prozove i kaže što 

nevalja i uvijek će tako postupati. Vesnu Pusić je vidio na televiziji dok je D. Milinović bio s njom u 

studiju te je kasnije i primao u Gospiću i nikada se s njom nije sastao. 

Što se tiče isprike biskupima, Župan je istakao da je iz kršćanske obitelji, sve je sakramente 

primio na vrijeme i tako je i odgojen. Danas također smatra kako nije dobro da se crkva miješa u 

politiku i nikada neće miješati stavove niti jedne političke opcije sa crkvom. 

D. Milinović je dodao kako mu Župan nije odgovorio je li zahvalan N. Marasu. Nije mu  

odgovorio ni plaća li „glasnogovornika“, niti hoće li se obratiti kao frontmen V. Pusić. 

Naglasio je da je bio Titov omladinac sa 17 godina i da su tada svi bili Titovi omladinci. 

Smatra da je bolje biti Titov omladinac nego frontmen V. Pusić, koja je optužila vlastitu državu za 

agresiju na BiH. Pozvao je institucije da istraže tvrdnje da je 2013. godine uvjet  za posao u HEP-u  

bio članstvo u HNS-u, a sada je uvjet članstvo u HDZ-u. Osobno su mu institucije šest mjeseci bile u 

poreznom nadzoru  i ništa nisu našle. 

Predsjednik Skupštine je ponovno zamolio D. Milinovića da ne zlorabi govornicu ili će mu 

u suprotnom oduzeti riječ. Pitanja neka budu u svrhu boljitka i interesa Županije, dok ova to 

sigurno nisu. Nema potrebe da proziva Župana, koji je dobio povjerenje većine glasača u Županiji i 

ovih šest mjeseci je pokazao da odlično radi. 

A. Manjerović je istakla da je njeno pitanje vezano uz današnju točku dnevnog reda Izmjena 

mreže javne zdravstvene službe, koja se odnosi na povećanje broja kreveta u stacionaru Doma 

zdravlja Otočac, u ambulanti Vrhovine. 
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Upitala je Župana je li prilikom tog razmatranja razmotreno i to da se i Brinju osiguraju 

kreveti, budući u obrazloženju stoji da Općina Vrhovine ima veliki broj staračkog stanovništva? 

Isto tako veliki broj staračkog stanovništva ima i Općina Brinje, koja za njih izdvaja dosta 

sredstava, tako da bi bilo dobro da jedan stacionar s krevetima bude i u Brinju.  

Zanima je jesu li razmotrili i tu mogućnost? 

U svakom slučaju je za povećanje razine zdravstve zaštite na području čitave Županije, pa 

tako i Općine Vrhovine, tako da će prilikom glasovanja podržati Izmjene mreže hitne medicine. 

Njezino drugo pitanje vezano je uz Zakon o zaštiti životinja.  

Upitala je Župana je li što pokrenuto po pitanju izgradnje skloništa za napuštene životinje u 

Ličko-senjskoj županiji, budući je još prije tri godine naša Županija bila jedna od rijetkih županija 

koje nemaju to sklonište? 

Župan je odgovorio da u ovom trenutku nisu razmatrali u svezi stacionara u Brinju. 

Prijedlog će uzeti u obzir i u suradnji s načelnikom Općine Brinje težiti će da se to riješi. U ovom 

Proračunu su rješavali T2 tim i asfaltiranje parkirališta Doma zdravlja u Brinju, za što je kroz 

Proračun osigurano preko 800.000,00 kuna. 

Što se tiče skloništa za napuštene životinje, aktualizirali su tu tematiku. Sklonište za pse bilo 

bi smješteno na području Grada Gospića, a za krupnu stoku na području Općine Udbina i u 

kontaktu su sa udrugama koje se bave zaštitom životinja na području Županije. 

A. Manjerović je dodala da je djelomično zadovoljna odgovorima, a potpuno će biti 

zadovoljna tek kada se i u Općini Brinje pokrene stacionar, s obzirom da je u Brinju nekada i bio 

stacionar s bolničkim krevetima te zajedno sa Vrhovinama i jedna i druga općina spadaju pod Dom 

zdravlja Otočac. 

Što se tiče skloništa za napuštene životinje, drago joj je da se radi na tom planu, s obzirom da 

se iz medija može vidjeti da je udruga Animal ta koja građanima nudi pomoć prilikom smještaja 

životinja s područja Županije. 

Ž. Nekić je istakao da iz županovog izlaganja, kada su nabrojene sve investicije na području 

Županije, već sada osjeća zadovoljstvo jer je čuo da će preko 100 mil. kuna otići na područje Grada 

Senja. Ako se to ostvari za njegovog ovozemaljskog života, biti će zadovoljan. 

Ako su to projekti koji će biti realizirani za županovog mandata na području Grada Senja, 

već sada prenosi Senju pozdrave u ime svih stranaka i stanovnika i ova njegova dva pitanja su onda 

obična sitnica. 

Prvo pitanje je vezano uz demografsku obnovu naše Županije. Svi smo svjedoci da broj 

stanovnika u našoj Županiji opada iz godine u godinu, pa je to tako i u Gradu Senju. Svi su u 

predizbornim kampanjama govorili da će se boriti za demografsku obnovu naše Županije. Sve 

stranke su na lokalnim razinama donijele nekakve odluke i kroz proračune povećavaju naknade 

rodiljama. 

Pita se na koji način ova Skupština može pomoći natalitetu Županije, odnosno koju odluku 

moraju donijeti da pomognu kao i gradovi koji odvajaju određena sredstva? Mogu li uvrstiti u 

sljedeći proračun ili rebalans proračuna sredstva koja je Županija u mogućnosti isplatiti rodiljama 

na području Županije i s time doprinijeti da se broj stanovnika Županije poveća? 

Drugo pitnje je vezano uz 2000 lovaca, koji kroz razne udruge postoje u Županiji. 

Do sada su u ovo vrijeme već imali isplatu sredstava kroz natječaj koji je raspisala Županija 

za decentralizirana sredstva lovcima za ulaganja u lovišta. 

Upitao je Župana kada će potpisati ugovor i je li moguće da do Nove godine dobiju ta 

sredstva? 

Župan je, što se tiče lovaca, odgovorio da su ugovori pripremljeni, pozivi su poslani i idući 

tjedan će se potpisati sa svim udrugama. Isplate će biti prije Božića i na raspolaganju će imati 

potrebna sredstva. 

Što se tiče demografske obnove, slaže se da kroz isplate sredstava rodiljama kroz proračun ili 

rebalans potiču rast broja stanovnika. Mišljenje je da su najbolje mjere koje rade u suradnji sa 
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Vladom RH, jačanje investicija i gospodarstva na području Županije, kako bi zaposlili što više ljudi i 

osigurali trajna primanja. Zbog toga su zajedno s resornim ministarstvima i započeli s kapitalnim 

investicijama. U suradnji sa Središnjim uredom za stambeno zbrinjavanje i obnovu pokrenuta je 

adaptacija 32 stambene zgrade na području Ličkog Osika, koja će se financirati kroz Fond 

siromaštva EU-a. Odmah će biti izvršena energetska obnova, a kroz dodatni stambeni fond obnovit 

će se potkrovlja zgrada koja u zadnjih 26 godina nisu obnavljana. Imamo i četiri zgrade na području 

Općine Udbina i dvije na području Općine Donji Lapac. 

Ž. Nekić je istakao da je zadovoljan što će biti potpisani ugovori s lovcima. 

Ako se njegov prijedlog i stranke LIPO o povećanje naknade rodiljama uzme u razmatranje 

također će biti zadovoljan, a Župan sa suradnicima neka odluči koliko će ta sredstva iznositi, 

sukladno mogućnostima. 

V. Devčić - Stilinović je istakla da je u svom pripravničkom i specijalističkom stažu prošla 

mnoge zdravstvene ustanove od Zagreba do Splita i iznimno je ponosna na naše zdravstvene 

ustanove, Opću bolnicu Gospić, na opremljenost, organiziranost, čistoću, a posebno na stručni 

kadar. 

Goruća vijest zadnjih dana je odlazak dva vrsna stručnjaka, bračni par Katić, koji odlaze iz 

Opće bolnice Gospić, čime gubimo jednog vrsnog psihijatra i jednog vrsnog doktora fizikalne 

medicine. 

Upitala je Župana postoji li nekakav plan ili mjere kojima će spriječiti odlazak stručnih, 

medicinskih kadrova, odnosno privući novi mladi kadar u našu Županiju? 

Župan je odgovorio da osobno poznaje bračni par Katić, koji odlaze iz Gospića zbog 

obiteljskih razloga. Naravno da će u suradnji sa OB Gospić, kroz određene mjere, pokušati osigurati 

dolazak novih kadrova.  U kontaktu je s ravnateljicom OB Gospić S. Čubelić, ministrom V. Berošom 

i državnim tajnikom kako bi nabavili što više opreme za našu Županiju, a nastavno na to privući i 

novi kadar.  

U ovom trenutku Županija nema zaposlenog niti jednog dipl. ing. građevine, tako da se i na 

tom primjeru vidi koliko smo deficitarni sa pojedinim zanimanjima. 

 

Nako završetka aktualnog sata, M. Matija je u ime Kluba HSP-a zatražio stanku u trajanju od 

10 minuta. 
 

Nakon stanke Predsjednik Skupštine je dao dnevni red IV. sjednice Županijske skupštine na 

raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći 
 

D n e v n i  r e d  

 Aktualni sat 
 
1. Usvajanje Zapisnika s III. sjednice Županijske skupštine 
2. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 

2020. godinu  
3. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić za 

2020. godinu 
4. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac za 

2020. godinu  
5. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 

2020. godinu 
6. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Novalja za 

2020. godinu  
7. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Korenica 

za 2020. godinu 
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8. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 
zdravstvo Ličko-senjske županije za 2020. godinu  

9. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu 
za 2020. godinu  

10. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne 
osobe Ličko-senjske županije za 2020 . godinu 

11. Donošenje Zaključka po Izvješću o poslovanju gospodarskih subjekata Ličko-senjske 
županije u 2020. godini 

12. Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom 
dobru danom u koncesiju u svrhu gospodarskog korištenja u 2021. godini 

13. Donošenje  Zaključka o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 2021. godinu s projekcijama za 2022. i 
2023. godinu 

14. Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. 
godinu 

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za ceste 
Ličko-senjske županije za 2022. godinu s projekcijom plana za 2023. i 2024. godinu 

16. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
17. Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog 

savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
18. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
19. Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2022. 

godinu 
20. Donošenje Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
21. Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja Stanice Gospić za 2022. godinu 
22. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
23. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske 

županije za 2021. godinu 
24. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduženje Lučkoj upravi Senj 
25. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog 

iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2023. 
godinu 

26. Donošenje Zaključka o izmjenama i dopunama Mreže hitne medicine za područje Ličko-
senjske županije 

27. Donošenje Zaključka o izmjeni Mreže javne zdravstvene službe za područje Ličko-senjske 
županije – Dom zdravlja Otočac 

28. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Srednja škole 
Otočac 

29. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička Jezera», vlasnice Renate Bićanić iz Saborskog 

30. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička Jezera», vlasnice Ljubice Javorina-Šolaja iz Plitvičkih Jezera 

31. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Županijskog 
povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Ličko-senjske županije 

32. Donošenje Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Kulturnog vijeća LIčko-senjske 
županije 

33. Donošenje Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za ravnopravnost 
spolova Ličko-senjske županije 
 

  Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” usvojila dnevni red IV. sjednice 

Županijske skupštine. 
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AD/1 Usvajanje zapisnika sa III. sjednice Županijske skupštine  
Predsjednik Skupštine dao je zapisnik sa III. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” usvojila zapisnik sa III. sjednice 

Županijske skupštine. 

 
AD/2 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 

2020. godinu  
AD/3 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić 

za 2020. godinu 
AD/4 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac 

za 2020. godinu  
AD/5 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 

2020. godinu 
AD/6 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Novalja 

za 2020. godinu  
AD/7 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Korenica za 2020. godinu 
AD/8 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije za 2020. godinu  
AD/9 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu 

medicinu za 2020. godinu  
AD/10 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i 

nemoćne osobe Ličko-senjske županije za 2020. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i 
financije. 

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

U raspravi su sudjelovali D. Milinović, Župan, Z. Fumić, D. Tušak i M. Mataija. 

D. Milinović je istakao da je zdravstvo, ne samo u Ličko-senjskoj županiji, nego i u cijeloj 

RH, u velikim problemima. U zdravstvu RH imamo preko 15 mlrd. kuna duga. Bilo bi dobro da 

Župan iskoristi svoj autoritet koji ima kada je u pitanju Vlada RH i da se posebna pažnja obrati na 

Opću bolnicu Gospić, koja uz ostale zdravstvene ustanove također ima dosta financijskih problema. 

Mi smo Županija od posebne državne skrbi, OB Gospić je simbol i perjanica, ne zapostavljajući 

ostale zdravstvene institucije. Posebnu zahvalnost  i pohvale uputio je svim djelatnicima Bolnice 

koji se bore protiv pandemije. 

Apelirao je na Župana da razgovara sa Ministrom, pa ako treba i sa Premijerom, danas nije 

lako voditi zdravstvene ustanove, nije lako biti zdravstveni djelatnik, Župan kao Župan je tu 

nemoćan, enormni su dugovi i samo suradnja sa Vladom RH, pa ako treba i osobni kontakti, mogu 

pridonijeti poboljšanju situacije. 

Župan je, što se tiče bolničkog sustava, istakao da je u stalnom kontaktu s ministrom V. 

Berošom i državnim tajnikom te će se prije Božića održati tematska sjednica Hrvatske zajednice 

županija, vezano uz prijedlog novog Zakona o ustrojstvu zdravstvenih ustanova. Županija će 

aktivno sudjelovati i pokušati maksimalno utjecati da se smanje dugovanja, koja su jednim dijelom 

nasljeđena. Lobirat će se i prema Premijeru i Ministru, koji će biti nazočan i na tematskoj sjednici 

koja će se održati u našoj Županiji. Aktivno se radi na novim projektima, kako bi se Opća bolnica 

Gospić što bolje opremila, na što se nadovezuje i sutrašnje osuvremenjivanje operacijske dvorane. 
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Županija je samo osnivač ustanova i naravno da bez lobija i korištenja osobnih razina teško možemo 

pomoći zdravstvenim ustanovama. 

Z. Fumić je istakao da nije mislio prihvatiti Izvješće hitne medicine, ali s obzirom da je nova 

ravnateljica i to i nije njezino Izvješće, prihvatit će ga. Nije zadovoljan, budući Općina Brinje ima 

površinu 358 km2, Grad Otočac 560 km2, a Općina Vrhovine 224m2, što znači da jedan  tim pokriva 

1100 km2. To nikako nije dobro, bivši Župan mu je u razgovoru rekao da odluku donosi 

Ministarstvo i zdušno će se u ovom mandatu  boriti da Brinje dobije dodatni tim hitne pomoći. Bivši 

ministar zdravstva M. Kujundžić je na jednom sastanku rekao da Županija ima 25 timova i Z. Fumić 

je mišljenja da isti nisu pravedno raspoređeni. Ne želi nikoga prozivati, međutim imamo jedan tim 

na 1100 km2 i na cca 15000 stanovnika,  dok na drugoj strani imamo pet  timova na 1500 km2. Ako se 

ne bude mogao dobiti dodatni tim, zamolio je Župana da raspodjela bude poštenija. 

Župan je istakao da je svakako u interesu da se za Otočac, Brinje i Vrhovine osnuje T2 tim. 

Potreban je ustroj nove mreže, poslani su prijedlozi i čekaju rješenje i suglasnost Ministarstva 

zdravstva. Ako bude potrebno, osigurat će se kroz rebalans proračuna dodatna sredstva. Na 

sljedećoj Skupštini razmotrit će se koliko će Županija moći izdvojiti sredstava. Imaju podatke koliko 

iznosi ustrojavanje T2 tima, radit će po tom pitanju i intencija je sviju da se to ostvari.  Isto tako će se 

pokrenuti i pitanje stacionara u Brinju te je Župan izrazio zadovoljstvo da su u zajedničkoj suradnji 

osigurali sredstva da se napokon uredi dvorište Doma zdravlja u Brinju. 

Z. Fumić je dodao kako je primijetio da ima viška sredstava i da se bez obzira na 

Ministarstvo problem T2 tima mogao riješiti. To nije kritika Županu, već samo činjenica da smo i 

prije iz naših sredstava mogli ustanoviti novi tim. 

D. Tušak je istakao da je proučavajući materijale nije mogao ne vidjeti financijske probleme u 

kojima su određeni domovi zdravlja, bez obzira na pandemiju. Ne može a da ne vidi da je Dom za 

starije i nemoćne osobe na kraju 2021. godine bio u manjku od 4,7 mil. kuna, dok Dom u Otočcu ima 

10,3 mil. kuna manjka. Domovi zdravlja u Senju, Novalji i Korenici funkcioniraju relativno dobro. 

Ne može shvatiti bivšeg Župana koji je rekao da Županija ne može utjecati na to. Župan imenuje 

upravna vijeća, koja kontroliraju rad ravnatelja i očito se može fiskalno odgovorno poslovati. 

M. Mataija je istakao da je već duže vrijeme član Skupštine, teme su uvijek iste, a nažalost su 

i izvješća ista. Ono što dobavljači očekuju od nas je da im se netko obrati i ponudi nekakvo rješenje. 

Svjesni smo tih dugova, međutim u financijskim izvješćima nikada nemamo nikakav plan hoće li se 

ti dugovi ikada vratiti. U izvješćima se kaže da je podmirenje obveza prema dobavljačima otrežano.  

Mišljenja je da bi bilo korektno da svi zajedno i Župan i Skupština i upravna vijeća razmotre taj 

problem. Ustanove svake godine bilježe iste rezultate i tradicionalno mislimo da će se nekakvim 

uštedama taj problem riješiti, međutim neće. Zamolio je stručne službe da naprave nekakav plan i 

da se počne razmatrati kako vratiti te dugove. U skladu s time M. Mataija je najvio da će Klub HSP-

a neka izvješća podržati, a neka neće. 

Župan je istakao da će na sastanka s ministrom Berošom i državnim tajnikom, gdje će se 

pozvati i predstavnici političkih opcija koji sudjeluju u vlasti, razmotriti tematika na koji način ćemo 

riješiti problematiku zdravstva na području naše Županije. Tu se radi i o novom prijedlogu Zakona 

o šreustroju ustanova zdravstvenog sustava, koje mogu utjecati na preuzimanje duga, ukoliko se 

pojedine zdravstvene ustanove budu objedinjavale i centralizirale. Ovisno o tim smjernicama, a 

nakon sastanka s ministrom na Zajednici županija i tematske sjednice na području Ličko-senjske 

županije, moći ćemo podrobije razgovarati o zatečenim dugovima te se nada da bi na proljeće iduće 

godine trebali imati neke prijedloge rješenja. 

Nakon rasprave predsjednik Skupštine je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 2020. godinu 
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Predsjednik Skupštine je zatim dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Gospić za 2020. godinu 
 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je s 22 glasa „za” i 5 „uzdržanih“ glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Otočac za 2020. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Senj za 2020. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Novalja za 2020. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

 Doma zdravlja Korenica za 2020. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

 Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije za 2020. godinu 
 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 27 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Zavoda za hitnu medicinu za 2020. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština s 9 glasova „za“, 13 glasova „protiv“ i 5 „uzdržanih“ glasova nije 

podržala 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije i nemoćne osobe Ličko-senjske županije za 2020. godinu 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/11 Donošenje Zaključka po Izvješću o poslovanju gospodarskih subjekata Ličko-senjske 
županije u 2020. godini 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

U raspravi je u ime Kluba stranke LIPO sudjelovala S. Rukavina te je istakla de će biti 

suzdržani prilikom glasovanja. Zahvalila se bivšim kolegicama na izrađenom Izvješću, koje je 

korektno, međutim kao što je rekao i M. Mataija, sva su ta izvješća slična, dok izvanredne okolnosti 

traže izvanredna izvješća i puno detaljnija. U jednom smo novom vremenu koje bi konačno trebali 

prihvatiti. 

Prije svega primjedba se odnosi na to što se nije uopće osvrnulo na probleme i na utjecaj 

epidemije COVID-19 na gospodarske pokazatelje. Nije se osvrnulo niti na to koliko je poduzeća 

dobilo potpore iz državnog proračuna na području Županije. Zaključak je ispravan i korektan, 

međutim nema poveznice sa Proračunom. Uvijek se osvrćemo u prošlost, da bismo u sadašnosti 

nešto gradili za budućnost. Iz Zaključka ne vidimo na koj način će se dodatno nešto odraditi da bi se 

situacija u gospodarstvu mijenjala na bolje. Ovdje govorimo o gospodarskim subjektima, pravnim 

osobama i trgovačkim društvima, obrtnicima i poljoprivredncima, koji su, kada gledamo porezno, 

također obrtnici. Spominje to zato što o poljoprivredi nema ni riječi, a može se dati i posebno 

izvješće, budući je to gospodarska grana koja je tema za sebe. Ako se spominju zaposleni bilo bi u 

redu da se nešto i navelo. Razlog zbog kojega je trebalo spomenuti poljoprivredna gospodarstva je i 

taj što smo u Proračun stavili Centar za brdsko-planinsku poljoprivredu. Kao vijećnici nisu dobili 

programsku osnovu, temelj zbog kojeg se u to ide i ovo je mogao biti dokument koji bi to 

obrazložio, ne samo onima koji su u poziciji, zašto je to važan projekt, kojega inače podržava. 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je s 19„za” i 8 „uzdržanih“ glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju zvješća o poslovanju gospodarskih subjekata  

Ličko-senjske županije u 2020. godini 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/12 Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom 
dobru danom u koncesiju u svrhu gospodarskog korištenja u 2021. godini 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

U raspravi su sudjelovali T. Zrinski, A. R. Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za 

gospodarstvo i D. Milinović. 

T. Zrinski je je istakao da bi se u svezi ovog Izvješća osvrnuo na dvije stvari. Ako smo već u 

prošloj godini koristili termin opravdano zbog COVID-19, smatra kako je krajnje neprimjerno da i u 

sezoni 2021.-oj koristimo opradanje zbog COVID-19, budući su sve državne službe i inspekcije 

odradile korektno svoj posao u ovoj sezoni 2021. To je bitno radi utvrđivanja činjeničnog stanja na 

terenu. 

Pod točkom 4. Zaključka traži se Izvješće o izvršenju radnji vezanih za legalizaciju 

izgrađenih objekata do šestog mjeseca 2022. godine. Ne zna zašto nam se opet dostavlja ovaj 
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materijal kada se zna kakvo je postupanje po toj točki dnevnog reda. Isto tako taj Zaključak danas 

nije smio biti na sjednici Skupštine. 

T. Zrinski je zamolio A. R. Stilinović pojašnjenje po ovoj točki. 

A. R. Stilinović je istakla da su odluku hoće li se izlaziti na teren ili neće donijeli članovi 

Povjerenstva, koje je imenovala Skupština i koje je sastavljeno od predstavnika Lučke kapetanije, 

Ureda za graditeljstvo i Porezne uprave Ministarstva financija. O tome u Županiji nisu mogli 

donijeti odluku. Nada se da to neće postati praksa i u narednim godinama u kojima ćemo 

odrađivati ovaj posao. 

Što se tiče Zaključka o upravljanju pomorskim dobrom na plaži Rača, to je jednostavno 

moralo ostati tako jer je takav Zaključak donijela Skupština prilikom usvajanja Izvješća prošle 

godine. Tada je koncesionaru dan rok od 18 mjeseci da završi postupak legalizacije, a taj rok istječe 

upravo 22. lipnja 2022. godine. Očekuje da ćemo o toj koncesiji raspravljati još jednom sredinom 

sljedeće godine. 

T. Zrinski je dodao da ne amnestira nikoga tko god je potpisao to Izvješče, a potpisao ga je 

netko iz Povjerenstva i znamo o kome se radi, nebitno dolazi li iz Lučke kapetanije ili Županije. 

Brine ga to što se radi o legalizacija izgrađenih objekata. Nakon dokumenta Ureda za graditeljstvo, 

koje se negativno očitovalo vezano za legalizaciju objekata na pomorskom dobru i nakon dopisa 

Državnog odvjetništva, koje se također negativno izjasnilo po pitanju ove legalizacije samo je jedan 

način da se ovo riješi, a to je uklanjanje nelegalnih objekata na području plaže Rača. Znajući sve to 

servirate nam opet isti taj termin. Istakao je kako zna da je to politička odluka i da je dotični 

gospodin u Gradu Senju lišom prošao zbog toga jer je bio peti povjerenik za kvorum HDZ-a u 

Gradskom vijeću. Međutim pita se zašto se sada ponovno, kada imamo dopis DORH-a i 

građevinske inspekcije, serviraju riječi legalizacija postojećih objekata. Svi znamo da je to nemoguće. 

Svojedobno ste ih čak bili i izuzeli i to se nigdje nije reklo, osim u Županiji, da se crta pomorskog 

dobra povlači po tome kako objekti idu. Jedino rješenje je uklanjanje nelegalno sagrađenih objekata i 

zbog toga će glasati protiv ovog Izvješća. 

D. Milinović je zamolio A. R. Stilinović objašnjenje situacije u svezi očitovanja Državnog 

odvjetništva, budući im je ovo prva informacija. 

A. R. Stlinović je odgovorila da nema nikakvih informacija. 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština s 22 glasa „za“, 3 glasa „protiv“ i 2 „uzdržana“ glasa donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o provedbi odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom dobru danom u 

koncesiju u svrhu gospodarskog korištenja u 2021. godini 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 

 AD/13 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana 

 Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 2021. godinu s projekcijama za 2022. 

 i 2023. godinu  
 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

  Obrazloženje je dao Luka Matijević, ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije. 

Istakao je da se II. Izmjenama i dopunama ovoga Plana prihodi i primici smanjuju za 

10.276.000,00 kuna. Ukupni rashodi također se smanjuju za taj iznos, dok višak poslovanja iz 

prethodne godine iznosi 13.173.000,00 kuna. Stavke po programima detaljno su navedene u 

Izvješću. Poslovanje je stabilno i nemaju nikakvih dubioza. Imaju osiguran višak prihoda, a radi se o 

tehnologiji o kojoj se i prije govorilo, gdje su sredstva dobivali u travnju i svibnju tekuće godine. 
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Međutim, promjenom metodologije na koji je način resorno ministarstvo to raspoređivalo, sada ta 

sredstva uvijek  idu u 12-om mjesecu tekuće godine. 

Kada je u pitanju Kosinj, zaključili su ugovor sa GP Krkom na iznos od 50.975.00,00 kuna. Za 

samu cestu iznos je 43 mil. kuna, dok na izgardnju vodovodne mreže i elektrokabela otpada ostatak 

iznosa. Imaju zaključen Ugovor o radu za stručni nadzor u iznosu od 1.215.000,00 kuna. Samo 

izvođenje građevinskih i ostalih radova uslijedit će u 2022. godini. 

Osnovni razlog donošenja ovog rebalansa je to što je HEP prilikom realizacije programa 

ishodovanja rješavanja imovinsko-pravnih odnosa kasnio s dinamikom realizacije tih aktivnosti, 

tako da su tek sada pred rješavanjem zemljišta za deponije od kamenog materijala ili drvene mase, 

koja je preduvjet za realizaciju ceste koja je preuzeta od HEP-a. 
  Predsjednik Skupštine je zatim otvorio raspravu. 

 U raspravi su sudjelovali D. Milinović, M. Mataija, Z. Fumić, Predsjednik Skupštine i Župan. 

D. Milinović je na naglasio da se kao Župan susretao s problemima ŽUC-a. Imamo tri 

karakteristike, od kojih je jedna 10 mil. kuna manje prihoda jer nije uzeta specifičnost naše Županije, 

kilometraža naših cesta i nove metodologije izračuna.  Pozvao je Župana da svojim autoritetom, pa i 

privatnim vezama razgovara s ministrom, a ako treba i s premijerom, da se uzmu u obzir 

specifičnosti naše Županije. 

Druga karakteristika je kašnjenje HEP-a i zbog toga imamo ovaj rebalans.  Treća je da su sva 

sredstva bila isplaćivana u 4 ili 5-om mjesecu, a sada u 12-om. Ne govori o odgovornosti, ali zbog 

svega navedenog, izuzimajući politikanstvo, biti će suzdržani prilikom glasovanja. Mnogi načelnici 

su dok je i sam bio Župan bili nezadovoljni održavanjem županijskih cesta, ne zbog ravnatelja, već 

zbog nedostatka sredstava. 

Župan je dodao da je ravnatelj ŽUC-a prošli tjedan uputio dopis resornom ministru vezano 

za raspodjelu sredstava, kako bi se pojačala sredstva za područje naše Županije, budući imamo bliže 

1000 km županijskih cesta. Ove godine je raspoređeno cca 100 mil. kuna, od čega je ŽUC Ličko-

senjske županije dobio oko 16 mil. kuna, što je najviše od svih ŽUC-ova u RH, međutim taj iznos je 

nedovoljan da bi uspjeli sve održavati na način na koji bi trebali. Također pokušavaju izlobirati da 

se iz cijena derivata i goriva financira jedan dio ŽUC-eva. 

M. Mataija je istakao da se slaže i sa sadašnjim i sa bivšim Županom. Ugrožena je sigurnost 

prometovanja na cestama naše Županije i to je vrlo ozbiljan problem. Model nije dobar, to nije od 

jučer nego unatrag 3 ili 4 godine. Sjeća se da je nekada taj proračun iznosio 75 mil. kuna, a danas 

smo došli na 35 mil. kuna. Župan, stručne službe i svi zajedno ozbiljno moraju razmotriti ovu 

situaciju. Ništa ne dobivamo ako podržavamo Izvješće niti ako smo suzdržani jer problem nije 

riješen. 

Z. Fumić je naglasio kako će podržati Izvješće, ali da nije zadovoljan stanjem na županijskim 

cestama. Ravnatelj se trudi da to riješi, međutim nemoćan je ako nema novca. Stanje nije dobro, 

prihodi su sve manji, sve manje je stanovništva u našoj Županiji i uopće nije onako kako se govorilo 

da će se tražiti karta više za Liku. Zbog evega toga zdušno će podržati brdsko-planinski centar koji 

se spominje u Proračunu. Apelirao je na Župana da se bori da dobijemo poseban status, gdje ćemo 

dodatno dobiti mnogo više od 10% sredstava. 
 Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu te dao 13. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 
  
 Županijska skupština je s 19 glasova „za” i 8 „uzdržanih“ glasova, donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Ličko-senjske županije za 2021. godinu s projekcijama za 2022. i 2023. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/14  Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 

 2024. godinu 

AD/15 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za  

 ceste Ličko-senjske županije za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu  

AD/16  Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

  Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da je o materijalima raspravljao Odbor za Proračun i financije, a o točki 16. i Odbor za Statut, 

Poslovnik i propise. 

  Obrazloženje je dala Mira Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za financije i javnu nabavu. 

Istakla je da Proračun za 2022. godinu iznosi 411,8 mil. kuna i u odnosu na 2021. godinu 

manji je za 20%, gdje se radi o dijelu viška sredstava i projekata koji su uključeni u Proračun trećim 

rebalansom za 2021. godinu, tako da je ovo Proračun koji je u principu indentičan Proračunu iz ove 

godine. Proračun je u 2022. godini planiran na razini 94,7 mil. kuna i u odnosu na izvorni Proračun 

iz  2021. godine veći je za 7%.  Projekcije Proračuna za 2023. godinu planirane su na razini 88 mil. 

kuna, a za 2024. godinu na razini 88,4 mil. kuna. Osnovna karakteristika Proračuna je da je 

uravnotežen i nema novog zaduživanja što se tiče same Županije. 

U konsolidiranom Proračunu jedino zaduženje koje je naznačeno je predložila i planirala 

Razvojna agencija LIRA u iznosu od 1,5 mil. kuna za pretfinanciranje svojih europskih projekata za 

sljedeću godinu. Ta sredstva će biti kratkoročno zadužena i nakon izvjesnog vremena vraćena iz 

europskog fonda. 

Što se tiče financijskih planova proračunskih korisnika u ukupnom konsolidiranom 

Proračunu, njihov ukupan proračun iznosi 361,2 mil. kuna. Tu se radi o 12 osnovnih škola, 5 

srednjih škola, 7 zdravstvenih ustanova, Domu za starije i nemoćne osobe, Zavodu za prostorno 

uređenje, Zavodu za zaštićena područja Ličko-senjske županije, Razvojnoj agenciji LIRA-i i 

Razvojnom centru Ličko-senjske županije. Posljednje četiri ustanove financiraju se direktno iz 

Županijskog proračuna i sredstva koja su predviđena za rad, plaće i materijalne rashode tih 

ustanova iznose 3,7 mil. kuna. 

Planiranje Proračuna i prihoda za 2022. godinu rađeno je na osnovu izvršenja prihoda iz 

2021. godine i ono što je najznačajnije, onaj dio sredstava koji preostaje Županiji za tekuće 

poslovanje  i za financiranje programa i projekata su izvorna sredstva Županije  koja su planirana na 

razini 29,1 mil. kn. 

Najznačajnije stavke čine županijski porezi od kojih je najznačajniji redovni porez na 

dohodak, koji je planiran na razini 15 mil. kuna i prema stvarnom izvršenju ove godine. Plan poreza 

na dohodak je isključivo na temelju izvršenja na današnji dan u iznosu od 85% i očekuje se da će do 

kraja godine postići planirani nivo. Značajan je i prihod koji ostvarujemo preko poreza na cestovna 

vozila u iznosu od 2 mil. kuna. 

Značajniji prihod u izvornim sredstvima Županije je prihod iz Državnog proračuna na ime 

fiskalnog izravnanja, koji ove godinei iznosi 3,95 mil. kuna. To su nenamjenski prihodi koje 

Županija može koristiti za nenamjensko poslovanje za svoje potrebe. Tu su i naknade naših prihoda 

za koncesije i prihoda za lovstvo i pomorsko dobro koji se koriste za financiranje programa iz tog 

sektora. 

Što se tiče planiranja prihoda na prihodovnoj strani, ove godine je planirano 900.000,00 kuna, 

a radi se o iznosu koji je Županija osigurala temeljem sporazuma sa HEP-om za poslovanje 

izvlaštenja, odnosno za zapošljavanje deset djelatnika na određeno radno vrijeme, koji će raditi na 

poslovima izvlaštenja za HEP. 

Planirano je i 36 mil. kuna sredstava za decentralizirane funkcije, 9,6 mil. kuna za preuzete 

poslove državne uprave, 18,7 mil. kuna za europske projekte koje provodimo iz sredstava EU i 

državnog proračuna i jedan dio sredstava je donacija koja je namijenjena za izradu Prostornog plana 

i za održavanje izložbe „Jesen u Lici”. 
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Ukupni rashodi su uravnoteženi s ukupnim prihodima i njihov detaljniji prikaz po 

programima i detaljnije obrazloženje stoji u posebnom dijelu Proračuna. 

Rashodi Županijskog proračuna provode se i raspoređeni su u upravna tijela, koja su i 

nositelji ovog Proračuna. Najznačajniji dio sredstava nalazi se u Upravnom odjelu za društvene 

djelatnosti, gdje su raspoređeni proračunski korisnici svih osnovnih i srednjih škola, zdravstvenih 

ustanova i Doma za starije i nemoćne osobe i njihov konsolidirani Proračun u ukupnom iznosu 

iznosi 366,2 mil. kuna, odnosno u našem Županijskom proračunu 58,8 mil. kuna. 

Što se tiče Upravnog odjela za gospodarstvo, u njegovoj nadležnosti su Razvojna agencija 

LIRA i Razvojni centar i njihov konsolidirani Proračun iznosi 16,2 mil. kuna, a u Županijskom 

proračunu 6,7 mil. kuna. 

U Upravnom odjelu za graditeljstvo u nadležnosti su dva proračunska korisnika, Javna 

ustanova za zaštićena područja i Zavod za prostorno uređenje. 

Odjel za poslove Župana i Županijske skupštine, Odjel za opću upravu i Odjel za financije i 

javnu nabavu su tehnički odjeli u kojima su raspoređena sredstva isključivo za plaće, materijalne 

rashode i za tehničke poslove Županijske skupštine. 

Na rashodovnoj strani Proračuna su projekti i programi koji si uključeni u Proračun: 

Program organiziranja provođenja zaštite i spašavanja 820.000,00 kuna, Program zaštite prava 

nacionalnih manjina Vijeća srpske nacionalne manjine 160.000,00 kuna i Vijeća albanske nacionalne 

manjine 20.000,00 kuna, Program razvoja poljoprivrede i gospodarstva - „Jesen u Lici“, redovne 

aktivnosti poticanja ruralnog razvoja i Program poticanja novih oblika turizma 1,4 mil. kuna, izrada 

strateških razvojnih dokumenata, razvojne strategije i prometne studije 437.000,00 kuna, Program 

unapređenja lovstva 570.300,00 kuna, Program unapređenja pomorskog dobra 1,8 mil. kuna, Centar 

za razvoj brdsko-planinske poljoprivrede i stočarstva 645.000,00 kuna, Program razvoja 

poduzetništva 753.000,00 kuna i sufinanciranje aktivnosti Centra za gospodarenje otpadom s 

tvrtkom KODOS za provedbu izgradnje Centra za gospodarenje otpadom Babina gora za koji je 

izdvojeno 700.000,00 kuna. 

Što se tiče obveza i izdataka očekuje nas i dalje izdatak za otplatu kredita za Razvojni centar 

u iznosu od 375.000,00 kuna i kamata. Očekuje nas i izdatak za otplatu duga Ministarstvu 

poljoprivrede iako ćemo poslati zahtjev za mogućnost moratorija zbog COVID krize. 

 Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio objedinjenu raspravu za 

predmetne točke dnevnog reda. 

 U raspravi su sudjelovali B. Kostelac, Z. Fumić, D. Milinovič, D. Tušak, T. Zrinski, S. 

Rukavina, Predsjednik Skupštine i Župan. 

 Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu te dao 14. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 

B. Kostelac je istakao da će Klub HSP-a podržati ove točke, međutim tražit će da se za Program 

javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2022. godinu u rebalansu Proračuna izdvoji još dodatnih 

30.000,00 kuna, što bi ukupno iznosilo 60.000,00 kuna. Znamo da je grana tehničke kulture, robotika 

i kibernetika, garancija i budućnost razvoja gradova, županija i države. Činjenica je da upravo iz 

gradova naše Županije djeca u rezultatima iz robotike postižu vrhunske rezultate, kako na 

nacionalnoj razini, tako i na međunarodnim natjecanjima. Upravo podrškom ove  grane potičemo 

na još veći uspjeh i jačanje vizije, što bi trebalo biti nit vodilja i cijelog Proračuna. U prilog ovoj 

činjenici ide i skora izgradnja širokopojasnog interneta te ako se budemo razvijali u tom pravcu, 

upravo bi tu mogli ostvariti nove vrijednosti. 

Župan je naglasio da je primio na znanje prijedlog B. Kostelca i prilikom rebalansa Proračuna 

uskladit će tu stavku s njegovim prijedlogom. Što se tiče robotike, istakao je da naša Županija 

sudjeluje u zajedničkom projektu sa Splitsko-dalmatinskom županijom pod nazivom Centar za 

nadarene učenike i nada se da ćemo kroz taj projekt omogućiti nadarenoj djeci da se dodatno 

oplemenjuju kroz laboratorije, robotiku itd. Vrijednost projekta je 3 mil. eura, a naša Županija 

sukladno zajedničkom sporazumu aplicira u iznosu od 9,5 mil. kuna 
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Z. Fumić je istakao da ga je zasmetalo kada je rečeno da je Proračun za 20% manji,  a on je 

usprkos tome spreman glasati za isti. Po njegovom mišljenju ova Proračun nije manji nego je realniji 

i nije napuhan. Jedino ga žalosti što su izvorni prihodi mali. Ne zna uokviruje li se Županija u onih 

20% izvornih sredstava za plaće, jer relativno je 39 mil. kuna mali iznos, nedovoljan  za sve 

podmiriti. Žao mu je i što više novca nema za školstvo, međutim sredstva dobivamo na osnovu toga 

koliko imamo djece. Naglasio je da Župan ima podršku HSS-a kao koalicijskog partnera. 

T. Zrinski je istakao kako bi rekli da je med i mlijeko, međutim ipak nije med i mlijeko. 

Proračun nije realan, ni socijalan ni razvojan. Biti će iznenađen ako se do kraja rasprave svi klubovi 

ne jave za raspravu, što govori o tome koliko su zainteresirani za budućnost naše Županije. Pred 

nama je dokument u kojem su s jedne strane želje i obećanja, a realnost i mogućnost su sa druge 

strane, što se i vidi. Gospodarska situacija u našoj Županiji daleko je od sjajne. Po lokalnim 

medijima stalno se spominju veliki gospodarski uspjesi. Naglasio je da drži palčeve Županu da to 

tako i bude do kraja njegovog mandata. 

Upitao je Župana je li ovaj prijedlog Proračuna socijalan? Sigurno da nije kada su sredstva za 

socijalu smanjena za 1 mil. kuna. U ovakvoj gospodarskoj i životnoj situaciji to je neprihvatljivo jer 

je životni standard poskupio. S druge strane, upitao je Župana kako objašnjava povećanje sredstava 

za nova zapošljavanja u trenutku kada Županija i sada krši zakon, budući izdvaja više sredstava za 

plaće iz izvornih prihoda nego što je zakonom dopušteno. Zasmetalo ga je i što se kupuje auto i pita 

se je li to sada nužno. Ne vidi niti jednu stavku za EU projekte, a premijer je to pompozno 

najavljivao. 

Što se tiče udruga, ne zna što ćemo s njima. Za udruge civilnog društva sredstva ostaju ista. 

Župan je povezan s vlašću na nivou države, a u Proračunu nema niti kune. Neprihvatljivo je da 

nema sredstava za zdravstvene ustanove, a svjedoci smo da njihovi dugovi nikada nisu bili veći. 

Izdvajanja za sport također nisu povećana. U Proračunu nema niti jedne kune za ono što je obećano, 

pa tako ni za školske ustanove. 

S druge strane HDZ-ovom koalicijskom partneru, preko Srpskog narodnog vijeća, redovno se 

osigurava 250.000,00 kuna. T. Zrinski je istakao da bi volio znati zašto. 

Podatak koji će sljedeće godine šokirati našu Županiju odnosi se na nedavno završeni popis 

stanovništva, koji će pokazati da su do sada doneseni proračuni od strane vladajućeg HDZ-a i 

koalicijskih partnera ogledalo naše razvijenosti, a osobno bi rekao nerazvijenosti, koju godinama 

prati demografska strana priče o izumiranju i iseljavanju stanovništva s područja naše Županije. 

Prilikom današnjeg glasovanja potvrdit će se tko su čvrsti i nerazdvojni partneri HDZ-a, tko je 

oporba, a tko opozicija. 

Župan je, što se tiče financiranja novih zaposlenika, istakao da je deset zaposlenika financirano 

iz projekta HEP-a i u Proračun će biti uplaćeno 940.000,00 kuna. Raspisli su natječaje za deficitarna 

zanimanja, u Centru za civilnu zaštitu zaposlena je dipl. pravnica, koja će biti iskorištena i za druge 

namjene. Traži se i dipl. ing. građevine kako bi županijske ustanove mogle normalno funkcionirati. 

Što se tiče izdvajanja za plaće, ono je na razini od 20% i držimo se zadane kvote. Na zadnjem 

sastanku Zajednice župana predložio je da se ta kvota podigne na 30%, budući je limit od 20% 

pogreška iz razloga što je došlo do spajanja državne uprave i županijske ustanove i povećanja broja 

zaposlenika za 50%, tako da je iznos od 20% neodrživ. 

Iz izdataka za plaće u posljednjih šest mjeseci isplaćivane su plaće iz Proračuna za bivšeg 

Župana, bivšeg Zamjenika župana i cca mjesec i pol dana za bivšu Zamjenicu župana. 

Što se tiče voznog parka, smatra da je to ispravan potez. Županija u ovom trenutku ima 13 

vozila, 4 vozila od Županije i 9 od državne uprave. Najmlađe vozilo je iz 2002. godine i skuplje ih je 

održavati nego ići u nabavku novih vozila. Nada se da će do kraja mandata obnoviti vozni park, 

budući u ovom trenutku djelatnici Županije nažalost nemaju adekvatan prijevoz za obavljanje 

svojih radnih obveza. 

Što se tiče socijalne strane Proračuna, u ovom trenutku je predviđeno 100.000,00 kuna i kroz 

rebalans  i povećanje priljevnih sredstava, ovisno o potrebama, povećavati će ta sredstva.  
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Sukladno sporazumu i zakonskoj regulativi za nacionalne manjine sredstva koja Ličko-senjska 

županija osigurava su ispod zakonske kvote, u suglasju s predstavnikom nacionalne manjine. U 

Proračunu je predviđeno 100.000,00 kuna, a ne 250.000,00 kako je naveo T. Zrinski. 

D. Milinović je istakao da Proračun razobličava, među ostalima i nezavisnog D. Tušaka, koji je  

rekao da neće trgovati stolicama i onda slučajno dođe na čelo Razvojnog centra Ličko-senjske 

županije. To je njegovo pravo i mišljenja je i  da ima kompetencije za to. D. Tušak je rekao da se ne 

slaže sa bivšim Županom koji je rekao da Županija ne može puno napraviti za zdravstvo, a to je 

rekao i sadašnji Župan.  

Što se tiče SDSS-a, neki dan je nacrtan grafit sa „obješenim“ M. Pupovcem. 

Predsjednik Skupštine je zamolio D. Milinovića da ne proziva osobno, nega da priča o 

Proračunu. 

D. Milinović se pita zašto SDSS podržava Proračun? Župan je osudio „čin vješanja“ M. 

Pupovca, a koalicijski partner K. Starčević je rekao da je Župan do podne u koaliciji sa SDSS-om, a 

popodne je možda on iscrtao taj grafit. 

Predsjednik Skupštine je upozorio D. Milinovića da samo proziva, a još nije rekao ni jednu 

rečenicu o Proračunu. 

D. Milinović je istakao da je ovo politički dokument i da će se danas vidjeti tko ga podržava. 

Klub stranke LIPO neće ga podržati. Očekivao je da će Župan predstaviti Proračun. Plan rasta BDP-

a od 2,7 % u 2022. godini se preljeva na Županijski proračun. Nigdje u ovom dokumentu ne vidimo 

koliko se planirani porast BDP-a od 8,7% prenosi u Proračun. Ne vidimo niti jedan EU projekt niti 

barem tri projekta koje ovaj Proračun podržava kao politički program Župana. Donacije su 

povećane za 150.000,00 kuna jer treba pomiriti sve one kojima je nešto obećano. 

Veseli se što će D. Tušak podržati Proračun kada je u pitanju stočarstvo, sredstva su ostala ista, 

a mi smo Županija koja mora razvijati turizam, stočarstvo te malo i srednje poduzetništvo. Pita se i 

kako će podržati smanjenje sredstava za 52% za malo i srednje poduzetništvo. Župan također 

smanjuje i stavke za novorođenu djecu. Kupuje auto za 300.000,00 kuna, a u ovo vrijeme bi bilo 

puno bolje da su ta sredstva uložena u nešto drugo. Istakao je da je za vrijeme svog mandata 

smanjio vozni park za 4 ili 5 vozila. Što se tiče povećanje sredstava za „Jesen u Lici”, treba platiti 

Branka Uvodića i Sandru Bagarić. Smatra da su domaći pjevači mogli pjevati, a voditeljice Radio 

Otočca ili Gospića su mogle voditi program. 

Poticanje ruralnog razvoja smanjuje se za 53%. Naša Županij se ponosi turizmom, a sredstva za 

turizma smanjena su za 50%. Povećanje rashoda za zaposlene povećava se sa 16,5 mil. kuna na 17,7 

mil. kuna, što znači da treba uzeti socijali da bi došlo do novih zaposlenja. U LIRA-i imamo 

povećanje za zaposlene u iznosu od 1 mil. kuna, gdje bi se zaposlenici trebali financirati iz 

projekata, a očito je da se financiraju iz izvornih sredstava Županije. 

Što se tiče socijalnih davanja, ne zna kako će HSU na ovo reagirati, budući su sredstva smanjena 

za sramnih 92%.  Fiskalna godina je završena sa 6 mil. kuna suficita, što zna i Župan i pita se kuda 

su otišla ta sredstva. 

Kada je Župan stupio na dužnost vidio ga je u gradu i mislio je da je kupio novi auto, a on je 

promijenio tablice na starom autu. To je hir i pita se je li Župan to platio iz svog džepa. 

Iz onoga što je Župan rekao za državnu upravu vidi se koliko ne poznaje strukturu Proračuna. 

Županija je dobila više sredstava za plaće za djelatnike koje su preuzeli nego što su imali prije dok 

su bili u sastavu državne uprave. Za vrijeme svog mandata, kada je preuzeo Županiju platio je 

kaznu jer je 58% izvornih prihoda išlo na plaće. Smanjio je broj zaposlenih za 17 ljudi i smanjio je 

iznos na 21%, a možda je trebao zaposliti nova 34 djelatnika pa bi dobio izbore. Župan sada 

povećava stavku za plaće za više od 1 mil. kuna. 

Proračun je tehnički korektan i tu nema primjedbi, ali kada se uđe u strukturu Proračuna onda 

su stvari drugačije. Uočio je i da se sprema „lov na vještice“ pa je odbijeno Izvješće Doma za starije i 

nemoćne osobe. Većina zdravstvenih ustanova posluje negativno, a samo je jedno Izvješće odbijeno. 
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Oleg Butković i Gabrijela Žalac su na predizbornom skupu rekli da donose 80 mil. kuna, a da 

barem imamo 2 mil. kuna u Proračunu od tog iznosa. U kampanji su se birači strašili  kako je 

najbolje da pobijedi HDZ, budući je na vlasti i na nacionalnoj razini pa ćemo dobiti sredstva, a niti 

kune nismo dobili direktno iz Državnog proračunu. Bili su spremni podržati Proračun da su vidjeli 

barem 10 mil. kuna iz Državnog proračuna. Župan se hvali sa EU projektima te se pita što on ima sa 

Lučkom upravom. Dok je bio Župan imao je 130 mil. kuna nasljeđenih EU projekata, a sada ne vidi 

niti jedan EU projekt. Zbog svega toga Klub stranke LIPO biti će protiv Proračuna, a ako dobiju 

neka suvisla objašnjenja i odgovore onda će razmotriti situaciju. 

Župan je istakao kako se sjeća da je D. Milinović prije nekoliko godina govorio da će se tražiti 

karta više za Liku, da će donijeti 8 mlrd. kuna investicija u Županiju, a od toga nema ništa.  

Nisu povećali troškove LIRA-e, nego su ih smanjili za 600.000,00 kuna. Sredstva za „Jesen u 

Lici“ nisu povećana nego LIRA nije mogla provoditi postupke javne nabave pa ih je u njezino ime 

preuzela Županija u iznosu od 300.000,00 kuna, a drugih 300.000,00 kuna smanjenja troškova 

sufinanciranja LIRA-e ide iz financiranja projekata iz fondova. B. Uvodić je kao voditelj koštao 

6.000,00 kuna, a S. Bagarić je pjevala besplatno, budući su dobili donaciju Lučke kapetanije Senj. 

Što se tiče tablica za auto, iznose nekoliko stotina kuna, promijenio ih je jer se ne želi voziti pod 

istim brojem kao i bivši Župan i to je njegovo pravo. 

D. Tušak je istakao da su u kampanji bili skupina poduzetnika koji rade svoj posao cijeli život i 

koji znaju nešto o gospodarstvu. D. Milinović je spominjao Razvojni centar, drago mu je da ga je 

Župan imenovao u Upravno vijeće Razvojnog centar, budući smatra da je to jedino mjesto gdje 

mogu nešto ponuditi i gdje najbolje znaju što mogu napraviti. Otkada je imenovan novi ravnatelj 

ubrzanim koracima useljeni su prvi zakupoprimci i siguran je da su postavljeni puno bolji temelji 

nego što bi bili postavljeni da je to odrađeno u nekim drugim okolnostima, s nekim drugim ljudima, 

na neke druge načine kako smo svi mi navikli da se odrađuje. 

Žao mu je zbog ove nekakve opsjednutosti njime od strane D. Milinovića. Podržati će ovaj 

Proračun, iako dobrim dijelom D. Milinović ima pravo, međutim smatra da trebamo dati priliku 

Županu da ispravi i neke krive drine bivšeg Župana. Na sljedećem Proračunu sigurno će biti najveći 

korektor i najveća oporba ako se ne ispune sva obećanja. Zato je zamolio Župana za što više djela, a 

što manje riječi i svi će to više cijeniti. 

Nedavno je gledao govor dekana FER-a, koji je rekao riječi koje su zaboravljene u ovo vrijeme te 

je zamolio D. Milinovića da to pogleda, pogotovo pjesmu koju je na kraju govora posvetio rektoru 

Borasu. 

D. Milinović je dodao da i on ima pjesmu za D. Tušaka koja glasi: „Moj Tušaku ptičice na grani, 

čas na jednoj, čas na drugoj strani“. 

Što se tiče LIRA-e, dopušta da je to krivo. LIRA je imala 991.000,00 kuna iz Proračuna, a sada 

2.960.000,00 kuna. Dopušta da je to tehnička greška, međutim tako je navedeno u Proračunu. 

Sredstva za sport su smanjena za 100.000,00 kuna, a dok je bio Župan, na prijedlog HDZ-a i u 

dogovoru sa Predsjednikom Skupštine, sportaši koji nisu bili u Zajednici dobili su 100.000,00 kuna, 

a Župan je sada ukinuo ta sredstva.  Hvali sa sa njegovim projektima, kao što su Bolnica, obnova, 

Sigurna kuća itd. 

Kada se otvarala tržnica, D. Tušak je hvalio istu, zahvaljivao se gradonačelniku P. Krmpotiću 

zbog vrlo opipljivog osjećaja HDZ-a za gospodarstvo, da bi u kampanji govorio da HDZ ništa ne 

radi u svezi gospodarstva. 
S. Rukavina je istakla kako se nije mislila javiti za riječ, ali je ponukana zasipanjem broja 

projekata koje je naveo Župan. Infrastrukturni projekti i projekcije za iduće dvije godine su 
izgradnja nove rampe u Lučkoj upravi Senj, aglomeracija Plitvičkih Jezera i projekt navodnjavanja i 
komasacije, gdje se radi samo o dokumentaciji. Projekti za luke će biti u 2025. godini prema 
provedbenom projektu, budući ih ovdje nema. Istakla je da ili netko laže ili netko ne zna ili netko 
sanja. Što se tiče Plana navodnjavanja, isti ima tri projekta i tri pilot područja. Novaljsko polje je 
nešto što se može odraditi za pola godine ili godinu ako su ljudi zainteresirani. Nada se da je nova 
katastarska izmjena riješila imovinsko-pravne odnose. Projekt Ornice će možda biti, Ostrvica traži 
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gradnju akumulacijskog jezera i bacanje novaca na dokumente za sva tri programa nema nikakvog 
smisla. Što se tiče plana sredstava za izradu Strategije Ličko-senjske županije, u sve tri godine 
planirano je 150.000,00 kuna. S. Rukavina je istakla, koliko je njoj poznato,  da je većina županija već 
završila ili završava taj dokument i ne misle ga rastezati iduće tri godine. Budući je predviđeno 
500.000.00 kuna sredstava, što je pretjerano, možda je Župan zbog toga rastegnuo plaćanje na tri 
godine. Smatra da bi trebao u idućem proračunu raspraviti neke stvari sa svojim službama da se 
takve stvari ne financiraju, jer je mišljenja da je to potpuno bezveze. 

D. Tušak u ime Kluba HSP-a nadovezao se na smanjenje sredstava za ruralni razvoj za 
50.000,00 kuna. Istakao je da je predsjednik LAG-a Like od 2013. godine i to spletom okolnosti, 
budući je prvi predsjednik bio iz Grada Otočca. Grad Otočac je na nagovor S. Rukavine i određenog 
broja ljudi izašao iz LAG-a Like. LAG Lika je ugovorio 17,8 mil. kuna sredstava, među najboljim je 
LAG-ovima u RH i jako dobro znaju kako se radi kada je u pitanju ruralni razvoj. 

Ista ekipa koja je Grad Otočac odvukla u ogulinski LAG Frankopan prije osam godina i dalje ga 
vuče uz isti LAG i on na toj karti LAG-a izgleda kao nekakav visuljak. Smatra kako Grad Otočac 
tada nije dobro postupio i da se to još uvijek može ispraviti i da može biti voditelj u tom cijelom 
procesu, jer svi znamo koliko je Gacka bitna za gospodarstvo oko nje. Uz ostale gradove i općine 
koji imaju svoje rijeke mogu osnovati pravi FLAG. Ako se oduzme Grad Otočac ne vidi smisao 
nekakavog velikog FLAG-a, budući su koncesije na ostalim gradovima i općinama na tim rijekama 
samo od sportsko-ribolovnih društava. Nada se da će mu S. Rukavina to objasniti i da će pokušati 
objasniti G. Bukovcu, gradonačelniku Grada Otočca da ne napravi istu pogrešku kao i njegov 
prethodnik. 

D. Milinović je dodao da D. Tušak svaki puta kada izađe na govornicu kaže nešto protiv sebe. 
Glasati će za ovaj Proračun, a uopće ga nije pročitao. Kaže da su smanjena sredstva za ruralni razvoj 
za 50.000,00 kuna, što samo govori da je došao dignuti ruku za Proračun i na to ima pravo. 

Poticanje ruralnog razvoja je smanjeno sa 1,1 mil. kuna na 500.000,00 kuna, što iznosi 600.000,00 
kn i usprkos tome D. Tušak će glasati za Proračun. Da je D. Tušak to pročitao ili da ga je nazvao da 
mu objasni, možda bi danas drugačije razmišljao. Smanjenje poticaja za malo i srednje 
poduzetništvo iznosi više od 300.000,00 kuna, sa 600.000,00 kuna na 275.000,00 kuna. Kada sve 
zbrojimo radi se o 1 mil. kuna manje sredstava, a ne 50.000,00 kuna. 

D. Tušak je poduzetnik, vrlo poštovan i bilo bi dobro da je takvih i više, međutim ušao je u 
politički ring i tu nema prijateljstva. Kada M. Mataija kaže da se javi u ime Kluba, mora pokorno 
slušati i u političkom ringu vladaju takva pravila. 

S. Rukavina je dodala kako u Programu ruralnog razvoja ne moraju biti one stavke koje su 
navedene u Programu potpore poljoprivredi, koji već sada spada u zastarjeli, budući se pišu nove 
direktive na europskoj razini i pred nama je novo programsko razdoblje. Smatra da je dobro 
zadržati sredstva, ali da bi isto tako trebalo u rebalansu Proračuna prilagoditi Program koji je 
donešen u novim okolnostima i novim ciljevima europske politike. 

Istakla je da je najjača mreža LAG-ova i FLAG-ova Lider mreža Hrvatske, osobno je inzistirala 
da Grad Otočac uđe u kopneni FLAG, htjela je da se uključi i LAG Lika, ali joj je rečeno da to ne radi 
jer gdje god se oni pojave bude nered. Sve županije imaju nekoliko LAG-ova i FLAG-ova i oni se ne 
osnivaju po političkom ključu, nego na temelju osobitosti područja. Upitala je D. Tušaka govori li 
mu nešto LAG Frankopan? Što kulturno povezuje Grad Ogulin i Grad Otočac? Je li Ogulin bliži 
Otočcu gdje su sve čakavci ili Donjem Lapcu? Cijeni sve što kolege rade u LAG Lika jer rade 
odlično, međutim zar ne bi bilo bolje da se možda razdvoje u dva LAG-a, za istočnu i zapadnu 
Liku? 

Nakon završetka rasprave Predsjednik Skupštine je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
 Županijska skupština je s 18 glasova „za” i 9 „uzdržanih“ glasova, donijela 

 
P R O R A Č U  N 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu 
 
 

Proračun se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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 Zatim je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je s 18 glasova „za” i 9 „uzdržanih“ glasova, donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 

2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
 Zatim je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je s 18 glasova „za” i 9 „uzdržanih“ glasova, donijela 
 

O D L U K U 

o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2022. godinu  
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/17  Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog 

 savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 27 glasova „za” donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o odobravanju Programa rada s Financijskim planom  

Županijskog savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/18  Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

AD/19 Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2022. 

 godinu 

AD/20  Donošenje Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da su o materijalima raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za Proračun i 

financije.  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim pojašnjenjem pojedinačnih točaka. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama. 

Predsjednik Skupštine izvijestio je članove da je na Prijedlog Programa javnih potreba u 

sportu za 2022. godinu Župan kao predlagatelj uložio amandman i pozvao predlagatelja da ga 

iznese. 

Za riječ se javila J. O. Brkljačić, Zamjenica Župana, koja je u ime Župana iznijela uloženi 

amandman na Prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu.  

Istakla je da se dopunjuje točka III. stavak 1.  na način da se briše točka i dodaje tekst: 

„i to: 

Zajednica sportova Ličko-senjske županije 560.000,00 kuna, 

Školski sportski savez Ličko-senjske županije 90.000,00 kuna.“ 
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U točki 4. naziv pod pod rednim brojem 1. umjesto teksta: „1. Djelovanje Zajednice sportova 

Ličko-senjske županije“ zamjenjuje se tekstom koji glasi: 

„Djelovanje Zajednice sportova Ličko-senjske županije i Školskog sportskog saveza Ličko-

senjske županije“ te pod istim brojem iza stavka 1. dodaje se novi stavak 2. koji glasi: „Za rad 

Školskog sportskog saveza Ličko-senjske županije potrebno je osigurati sredstva za bruto plaće i 

ostala prava iz radnog odnosa za jednog djelatnika.“ 

Po nazivom: „a) stručna služba (plaća)“ iza stavka 1. dodaje se novi stavak 2. koji glasi: „U 

stručnoj službi Školskog sportskog saveza Ličko-senjske županije zaposlen je jedan djelatnik u 

stalnom radnom odnosu na neodređeno vrijeme na radnom mjestu tajnika.“ 
 
Predsjednik skupštine je otvorio objedinjenu raspravu za predmetne točke dnevnog reda. 

 Potom je M. Mataija u ime Kluba vijećnika HSP-a zamolio je za stanku od 10 minuta prije 

glasovanja radi dodatnog usuglašavanja. 

 Predsjednik Skupštine je uz suglasnost članova Skupštine odredio stanku od 10 minuta. 
 
 Nakon stanke Predsjednik Skupštine zaključio je raspravu te dao 18. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
O D L U K U 

o Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

  
 Zatim je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 
 

O D L U K U 

o Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 
 
 Zatim je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje 
 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” (uz amandman Župana koji je 

sastavni dio Odluke i o njemu se ne glasuje) donijela 
 

O D L U K U 

o Programu javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/21 Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

 spašavanja Stanice Gospić za 2022. godinu 
  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

U raspravi e nije bilo pa je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
O D L U K U 

 o Programu javnih potreba za obavljanje djelatnosti  

Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Gospić za 2022. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/24   Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduženje Lučkoj upravi Senj 
 

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Za riječ se javio Ž. Nekić, koji je naglasio da Skupština donosi odličnu Odluku i da trebamo 

stati iza tih ustanova kojem imaju imovinu i da se smanji, kako Senjani kažu, ruglo u Gradu  zgrade 

koja ne pridonosi razvoju turizma. Podržava ovu Odluku i smatra kako i sve druge institucije na 

području naših gradova također treba unaprijediti ovakvim odlukama ako želimo uljepšati naše 

gradove. To je bilo i u programu stranke LIPO i bivšeg Župana i zahvalio se Županu što to 

nastavlja. 

Pošto se nitko više nije javio za riječ, Predsjednik Skupštine je dao 24. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti za dugoročno zaduženje Lučkoj upravi Senj 
 
Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/25 Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 

paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
  

  Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim obrazloženjem. 

   Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

 Rasprave nije bilo pa je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je s 25 glasova „za” i 1 glasom „protiv“, donijela 

 
O D L U K U 

o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog iznosa  

turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/26  Donošenje Zaključka o izmjenama i dopunama Mreže hitne medicine za područje Ličko-

senjske županije 
 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da je o materijalu raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i propise.  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim pojašnjenjem pojedinačnih točaka. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je Predsjednik Skupštine dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o izmjenama i dopunama Mreže hitne medicine za područje Ličko-senjske županije 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/27 Donošenje Zaključka o izmjeni Mreže javne zdravstvene službe za područje Ličko-
senjske županije – Dom zdravlja Otočac 

 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da je o materijalu raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i propise.  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim pojašnjenjem pojedinačnih točaka. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Z. Fumić je naglasio da će podržati ovu točku, ali kao što je rekla i A. Manjerović, definitivno 

će  ostati pri svojim zahtjevima, jer ako može Općina Vrhovine sa 1000 stanovnika, onda bi iste 

uvjete trebala imati i Općina Brinje sa 3000 stanovnika, dodavši kako nema ništa protiv Općine 

Vrhovina i njezinog načelnika. 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o izmjeni Mreže javne zdravstvene službe za područje Ličko-senjske županije  
– Dom zdravlja Otočac 

 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/28  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Srednja škole 

Otočac 
 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da je o materijalu raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i propise.  

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim pojašnjenjem pojedinačnih točaka. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Srednja škole Otočac 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/29  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička Jezera», vlasnice Renate Bićanić iz Saborskog 
AD/30  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička Jezera», vlasnice Ljubice Javorina-Šolaja iz Plitvičkih Jezera 
 
 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Župan te 

da su o materijalima raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za Proračun i 

financije. 

Predsjednik Skupštine pitao je, ima li potrebe za dodatnim pojašnjenjem pojedinačnih točaka. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

Jezera», vlasnice Renate Bićanić iz Saborskog 
 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 
Jezera», vlasnice Ljubice Javorina-Šolaja iz Plitvičkih Jezera 

 
Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/31 Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Županijskog 

povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Ličko-senjske 
županije 

AD/32 Donošenje Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Kulturnog vijeća Ličko-senjske 
županije 

AD/33 Donošenje Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za ravnopravnost 
spolova Ličko-senjske županije 

 

Predsjednik Skupštine je izvijestio članove Skupštine da je predlagatelj materijala Odbor za 

izbor i imenovanje. 

Predsjednik Odbora I. Radošević je istakao da se razrješuju dužnosti dosadašnji predsjednik i 

članice Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Ličko-

senjske županije imenovani Odlukom o osnivanju i imenovanju predsjednika i članova Županijskog 

povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Ličko-senjske županije: 
  
1. Stipe Mudrovčić, dipl. ing. građ. - predsjednik, 

2. Mira Jurišić, struč. spec. oec. – članica, 

3. Karmela Franić, struč. spec. ing. traff. - članica. 
 

 
U Županijsko povjerenstvo imenuju se: 

 

1. Mira Jurišić, struč. spec. oec.- za predsjednicu, 

2. Ana Rukavina Stilinović, univ. spec. oec.- za članicu, 

3. Vesna Stručić, mag. iur.- za članicu. 

 

Nadalje je istakao da se u Kulturno vijeće Ličko – senjske županije imenuju: 
 

1. Anela Serdar Pašalić, prof.– za predsjednicu, 

2. Danko Ivšinović, prof. – za člana, 

3. Ivan Prpić - za člana, 

4. Dragica Rogić– za članicu, 

5. Antonija Rosandić, dipl.uč. – za članicu. 
 

U Povjerenstvo za ravnopravnost spolova Ličko-senjske županije imenuju se: 
 

1. Ivica Radošević, dipl. uč. - član Županijske skupštine Ličko-senjske županije - za 

predsjednika, 

2. Marijana Rončević, dipl. uč. - savjetnica za socijalnu skrb u Upravnom odjelu za društvene 

djelatnosti Ličko-senjske županije - za članicu,  
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3. Darko Banić, dipl. oec. – savjetnik za zdravstvo u Upravnom odjelu za društvene  djelatnosti 

Ličko-senjske županije - za člana, 

4. Vlado Brkljačić, upravno pravni referent - ravnatelj Društva Crvenog križa Ličko-senjske 

županije - za člana, 

5. Nada Marijanović, mag. ing. silv. - pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela u Općini Perušić 

– za članicu, 

6. Marijana Nahod, ekonomist - članica Udruge žena «Nit» Korenica - za članicu, 

7. Suzana Svetić, mag. pead. soc. - Centar za socijalnu skrb Gospić, predstojnica. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu po predmetnim 

točkama. 

D. Milinović je istakao da ima pitanje za predsjednika Povjerenstva za ravnopravnost 

spolova te da osobno smatra da bi bilo dobro da je to žena. 

Ako se u Gospiću organizira Gay pride, upitao je predsjednika Povjerenstva hoće li ga 

podržati i hoće li aktivno sudjelovati. Dodao je i da ne treba odgovoriti. 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Županijskog povjerenstva za procjenu šteta 
od prirodnih nepogoda na području Ličko-senjske županije 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 32. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
R J E Š E N J E 

o imenovanju predsjednika i članova Kulturnog vijeća Ličko-senjske županije 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 33. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 26 glasova „za” donijela 

 
R J E Š E N J E 

o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova  
Ličko-senjske županije 

 
Rješenja se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

Predsjednik Skupštine uputio je čestitku povodom nadolazećih božičnih i novogodišnjih 

blagdana te u 15,40 sati zaključio IV. sjednicu Županijske skupštine. 
 
 
 
KLASA: 021-04/21-01/34 
URBROJ: 2125/1-01-21-3 
Gospić, _____________ 2022. godine 
 
 

                 ZAPISNIK  SASTAVIO 
 

                      Nikola Došen, oec. 

 

    P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

ZA POSLOVE ŽUPANA I ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                                P R E D S J E D N I K 
                             
           Gordana Pađen, dipl. iur.                                                                                 Marijan Kustić 

                                                               


